
انتظار داريم روسیه در نشست مسكو نقشي مفیدتر و سازنده تر داشته باشدمدعیان دفاع از خانواده امام، چرا در فتنه ۸۸ در مقابل توهین به امام ساکت بودند!
مشاوررسانهايرئيسجمهور: يكعضومجلسخبرگان:

عضو مجلس خبرگان رهبری گفت: وقتی فتنه گران به امام)ره( توهین و عکس ایشان را پاره 
کردند، کسانی که امروز داعیه خانواده امام را دارند، سکوت کرده بودند. آیت الله محسن حیدری 
نماینده مردم خوزستان در مجلس خبرگان رهبری در گفت وگو با فارس، در واكنش به اظهارات 
هاشمی رفسنجانی در دفاع از نوه امام، اظهار داشت: طبیعتاً هیچگونه توهینی به امام  راحل و 

بیت ایشان پسندیده  نبوده و نیست  اما شعارهای مردم در مراسم سالگرد ارتحال، توهین به 
امام)ره(، رهبری، پیغمبر و دین نیست و آنکه نسبت توهین می دهد، خودش مشکل دارد. عضو 

مجلس خبرگان رهبری تصریح کرد: ابراز احساسات نسبت به مقام ولایت، ابراز احساسات به 
امام زمان)عج( و پیغمبر است و هیچگونه شائبه توهین ندارد و برای اعلام حمایت بیان می شود.

مشاور مطبوعاتی رئیس جمهوری و مدیرعامل خبرگزاری جمهوری اسلامی در آستانه مذاكرات هسته اي در مسكو و در دیدار با 
»لوان جاگاریان« سفیر روسیه در تهران ، بر اهمیت و ضرورت افزایش ارتباطات و تعاملات سیاسی ، فرهنگی و اقتصادی میان دو 
كشور دوست تأكید كرد و گفت: تهران و مسكو با همفكری و افزایش سطح مناسبات فیمابین، می توانند سهم بیشتری در مدیریت 

جهانی را به خود اختصاص دهند. علي اكبر جوانفكر در این دیدار كه در خبرگزاری جمهوری اسلامی انجام شد با اشاره به تحولات 
منطقه افزود: تغییرات جدید در عالی ترین سطوح تصمیم گیری و سیاستگذاری در روسیه و بازگشت آقای پوتین به صحنه قدرت ، 

چشم انداز جدیدی را در مناسبات بین المللی ایجاد كرده است و دولت جدید این كشور توجه به مسئولیت های خود، به انتظارات جدید 
ایجاد شده، پاسخ درخور بدهد. وی با اشاره به سفر روز گذشته وزیر خارجه روسیه به تهران تصریح كرد: افزایش روابط همه جانبه 

میان تهران و مسكو ، به نفع دو ملت خواهد بود و این امر وزن سیاسی دو كشور در مسائل جهانی را سنگین تر خواهد كرد. 
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خير و خوشي
يه آدم پ��ر ادع��ا و بي خاصيت كه 
حالا ديگه پير ش��ده ب��ود، يه روز جلو 
دوستاش گفت: واقعاً بنازم به خودم كه 
زورم با دوران جووني هيچ فرقي نكرده. 
دوستاش گفتن چطور مگه؟ يارو گفت: 
جوون ك��ه بودم نمي تونس��تم وزنه 2 
كيلويي رو بلند كنم و حالا هم كه پير 

شدم نمي تونم!
اين ش��ده حكايت افولگرايان ما كه 
هر سال دم از وحدت مي زنن و حسابي 
مردم رو سرگرم مي كنن و مي خندونن، 
ولي موقع عمل كه مي شه؛ هر كدومشون 
ب��راي خودش يه حزب تش��كيل مي ده 
و حتي بعضي هاش��ون با خودشون هم 
قهر مي كنن! مثلًا م��ن يكي از اينها رو 
مي شناس��م كه با خودش دچار مشكل 
ش��ده و جديداً با خودش قه��ره و قراره 

انشعاب بزنه!
ش��يپورچي همون اولش گفته بود 
كه 8+7 برابر اس��ت با صفر. ضمناً اگه 
اينا بخوان تو انتخابات رياست جمهوري 
1 و  ش��ركت كنن بايد بدونن كه 7+8
از اون ي��ه نفر بايد بترس��ن! يارو رو به 
پاستور راه نميدن، سراغ راهكار جديد 
وح��دت رو ميگيره. خانه س��المندان 
سياسي هم قراره يه كانديد جوون80 
س��اله و پوس��ت اندازي ش��ده رو براي 
رياس��ت جمهوري معرفي كنه. بهتره 
به جاي كميته 8+7 بگيد لابي 8+7 و 
يه شركت سهامي بزنيد و اعلام كنيد: 
هر كه مالش بيش س��همش بيش��تر! 
البته ب��راي آقاي لابي گر فرق نمي كنه 
كي رئيس جمهور بشه چون اون طبق 
س��ازوكار خودش بلده ب��ا هر جناحي 

بسازه! 
ش��يپورچي از طري��ق مناب��ع آگاه 
يه  س��از وكار جديد وح��دت پيدا كرد: 
اول چند جلس��ه وحدت بخش تشكيل 
م��ي دن و با هم خ��وش و بش مي كنن 
و جريان انحراف��ي رو محكوم مي كنن. 
بع��د از يه مدت از جمع 20 نفرش��ون، 
25 نفر كانديد ميشه و تا روز آخر حتي 
يه نفرش ه��م كنار نميره و هي مي گن 
تقصير انحرافياس، ما وحدت نمي كنيم! 
آخرش با شكست كاملشون، همه چي به 

خير و خوشي تموم مي شه! 

گروه سياس��يرئيسجمهورباتأكيدبر
اينكهتوليدوصادراتصنايعدس�تي
فق�طجنبهاقتصادينداش�تهونش�ر
فرهنگوانس�انيتملتايراناست،
اظهارداش�ت:صنايعدس�تيآينهاي
استكههمهموجوديتوروحهنرمند،
عدالتطل�بوخداجويملتايرانرا

بهنمايشگذاشتهاست.
دکتر محمود احمدي نژاد روز گذشته در 
ديدار هنرمندان صنايع دستي كشور گفت: 
صنايع دس��تي بايد علاوه ب��ر جنبه تزئيني 
به عنوان ابزاري براي زندگي زيبا و هنرمندانه 
وارد عرصه عملي زندگي مردم شود كه اين 
كار نيازمند فرهنگ سازي، كاهش هزينه ها و 

افزايش توليد است. 
رئيس جمهور با تأكيد بر اينكه بايد بستري 
فراهم آورد ت��ا مصنوعات صنايع و هنرهاي 
دستي كشور بتواند با ساير مصنوعات رقابت 
كرده و به زندگي مردم راه يابند، افزود: دولت 
10 درصد از منابع توس��عه ملي را به بخش 
صنع��ت، معدن و تجارت اختص��اص داده و 
تلاش مي كند حداقل 500 ميليارد تومان از 
اين منابع با س��ود خيلي كم براي پرداخت 
تسهيلات به هنرمندان صنايع دستي كشور 

اختصاص يابد. 

دکتر احمدي نژاد با اش��اره به اينكه ملت 
ايران در طول تاريخ از گردنه هاي صعب العبور 
و هجمه هاي س��نگين و س��خت به سلامت 
عبور كرده و امروز اين ملت همچنان داراي 
همان هويت هزاران س��ال قبل است، اظهار 
داشت: صنايع دستي ايران نيز همچون ديگر 
عرصه ها در دوره اي دچار رخوت و ركود شد 
و امروز روزي اس��ت كه بايد دوباره همچون 
س��اير بخش ها اوج گرفته و به جايگاه واقعي 
خود بازگردد.  دکتر احمدي نژاد تأكيد كرد: 
هنر صنايع دستي دربرگيرنده علم مهندسي 
ب��وده و اص��ول حفظ و نگه��داري از محيط 
زيس��ت را رعاي��ت كرده و ه��م زيبايي هاي 
آن جلوه هاي كرامت، عزت و بزرگي انس��ان 

هستند. 
رئيس جمهور در بخش ديگري از سخنان 
خود با بيان اينكه انسان گل سرسبد هستي 
و مهمترين موضوع خلقت است، خاطرنشان 
ك��رد: خدا زندگي زيب��ا و هنرمندانه را براي 
انس��ان پس��نديده و اين گونه نخواس��ته كه 
انسان ها همچون ساير موجودات در فضايي 
خش��ن، تند و بي روح و خالي از هنر زندگي 
كنند و به همين دليل استعدادهايي در درون 
انس��ان قرار داده تا بتوان��د همه زيبايي هاي 

آفرينش را بازآفريني كند. 

س�ازمانس�ينماييج�داازکاره�اي
اجراي�ي،باي�ددرح�وزهس�ينماوهن�ر

نظريهپردازيکند
بر اس��اس خبر ديگ��ري دکت��ر احمدي نژاد 
درجلس��ه شورايعالي سينما با بيان اينکه سازمان 
س��ينمايي جدا از کارهاي اجرايي خ��ود، بايد در 
حوزه س��ينما و هن��ر نظريه پ��ردازي کند، گفت: 
اين س��ازمان بايد به طور کلي نيازهاي جامعه را 
رصد نموده و چند سال جلوتر از جريان سينماي 
كش��ور حرکت کن��د. رئيس جمه��ور خطاب به 
اعضاي اين ش��ورا خاطرنش��ان ك��رد: اگر به خود 

القا كني��م که حرفي براي گفت��ن نداريم، در آن 
ص��ورت نمي ت��وان به اهداف طراحي ش��ده براي 
س��ينماي كش��ور دس��ت يافت. رئيس جمهور با 
بيان اينکه مباني و انديشه انقلاب اسلامي قدرت 
اقناع همه نيازهاي فكري جامع��ه را دارد، گفت: 
باي��د از اين قدرت در راس��تاي پيش��برد اهداف 
نظام جمهوري اس��لامي ايران بخص��وص در امر 
هنر اس��تفاده کرد. وي اظهار داشت: سينماگران 
جزو نخبگان کش��ور هستند و برنامه ريزي ها بايد 
به گونه اي باش��د که اقدام��ات و تلاش هاي آنان 
 در مسير پيشرفت س��ينماي کشور هدايت شود. 

دکتر احمدي نژاد با اشاره به ضرورت توجه خاص 
به تدوين اساسنامه خانه سينما تصريح كرد: بايد 
در عرصه س��ينماي كش��ور بنياني گذاشته شده 
وايده هايي در انديشه ها و عمل افراد جاي گيرد كه 
اگر در آينده برخي از مسئوليت خود كنار رفتند، 
آن ايده تغيير نکند و اين وظيفه سينماگران است 

تا با همفكري يكديگر در اين راستا گام بردارند.
25ميليوندلاربرايسينما

رئيس جمهور همچنين از ارس��ال نامه اي به 
بانک مرکزي جهت اختص��اص 25 ميليون دلار 
ب��راي انج��ام فعاليت هاي س��ينمايي که موضوع 
مصوبه جلسات قبلي اين ش��ورا بود، خبر داد. در 
ادامه اين جلس��ه اعضاي شورايعالي سينما ضمن 
بيان ديدگاه ها و نقطه نظرات خود درباره مس��ائل 
مبتلا به س��ينما و هنرمندان، راهكارهاي تأمين 
بيشتر رفاه سينماگران از جمله معرفي آنان جهت 
دريافت مس��کن مهر و تش��کيل هيأتي از اهالي 
سينما براي تدوين اساس��نامه ايجاد يك تشکل 
جديد به منظور انج��ام فعاليت هاي جنبي نظير 
برگزاري نشست ها، کارگاه هاي آموزشي، جشن ها 
و جلسات نقد و بررس��ي را مورد بحث و تصويب 
ق��رار دادن��د. همچنين اين ش��ورا موظف گرديد 
اتاق فکري را جهت ايجاد جريانات فرهنگي براي 
ارتقاي ارزش هاي اخلاقي و تعالي معنوي انسان ها 
در حوزه سينما با رويکرد بين المللي تشکيل دهد.

رئيس جمهور در ديدار هنرمندان صنايع دستي كشور عنوان کرد

صنايع دستي نشان دهنده روح عدالت طلب ملت ايران است

گروه سياس��يسعيدجليليدبيرشورايعاليامنيت
مليصبحروزگذشتهباحضوردرصحنعلنيمجلس
ش�وراياس�اميبهارائهگزارش�يازروندمذاكرات
تيمجمهورياس�اميايرانبانماين�دگانگروه5+1

پرداخت.
دكتر جليلي در مقدمه با اش��اره به اصل اساس��ي تأمين 
حق��وق ملت اي��ران، يك��ي از مصادي��ق مه��م آن را حقوق 
هسته اي دانس��ت و اظهار داش��ت: آنچه اهميت اين مهم را 
مضاعف مي س��ازد، اين اس��ت كه مقاومت جمهوري اسلامي 
در عرصه ه��اي مختلف و دفاع ملت از حق��وق خود همراه با 

پيشرفت روزافزون بوده است.
نماينده مقام معظم رهبري در شوراي عالي امنيت ملي با 
اشاره به برخي اعترافات مقامات غربي گفت: جاي انكار نيست 
كه دش��منان ملت ايران در اين 33 س��ال ه��ر آنچه در توان 
داشته اند، براي جلوگيري از شكل گيري شجره طيبه جمهوري 

اس��لامي ايران به كار گرفته اند كه از جمله موارد دش��مني و 
مانع تراش��ي آنها در زمينه ممانعت از پيشرفت هاي هسته اي 
ايران با فعاليت هاي سخت افزاري و نرم افزاري در بدترين شكل 
آن بوده است، براي نمونه مي توان به ترور دانشمندان ايران و 

فرستادن بدافزارهايي مثل استاكس نت اشاره كرد.
جليلي با اش��اره ب��ه برخي از اظه��ارات مقامات غربي در 
حاش��يه و ضمن مذاكرات گذشته اظهار داشت كه خواست و 
تأكيد آنها نداشتن دانش هسته اي و تعطيلي كامل فعاليت هاي 
هسته اي كشور بوده است، اما امروز مقاومت ملت ايران جواب 
داده اس��ت و به رغم خواس��ت و تلاش آنها بيش از 10 هزار 
س��انتريفيوژ فعال داريم و غني س��ازي در كشور تا 20 درصد 
انج��ام مي پذيرد. وي با تبيين رون��د همكاري هاي جمهوري 
اسلامي ايران با آژانس بين المللي انرژي اتمي اظهار داشت كه 
پس از حل مسائل شش گانه آژانس مي بايست پرونده هسته  اي 

ايران عادي اعلام مي شد.

برگزاريپرشكوهانتخاباتدرمذاكراتهستهاي
مؤثربودهاست

رئي��س تي��م مذاكره كننده جمه��وري اس��لامي ايران، 
همچنين با توضيح در خص��وص روند مذاكرات با نمايندگان 
گروه 1+5 در ژنو و اس��تانبول 1 و وقفه ايجاد شده، مشاركت 
گسترده مردم در انتخابات رقابتي جمهوري اسلامي و تحولات 
منطقه كه از نشانه هاي اقتدار و نفوذ جمهوري اسلامي ايران 
بوده است را از يك سو و پيشرفت هاي فني و انجام غني سازي 
اورانيوم با غناي 20 درصد را زمينه س��از درخواست آنها براي 
استمرار مذاكرات دانس��ت و اظهار داشت: جمهوري اسلامي 
ايران بر اصل گفت و گو براي همكاري تأكيد داش��ت و آنها در 
مذاكرات استانبول مبناي NPT را در بحث هسته اي و اينكه 
گفت و گوها مسائل غيرهسته اي را هم دربر بگيرد، پذيرفتند 
و بر آن اس��اس نشست هاي معاونان و كارشناسان براي تهيه 
دس��تور كار نشس��ت بغداد برگزار ش��د. نماينده مقام معظم 

رهبري در شوراي عالي امنيت ملي اظهار داشت: در بغداد بر 
گام بلند جمهوري اسلامي با فتواي مقام معظم رهبري مبني 
بر حرمت سلاح هاي كشتارجمعي تأكيد كرديم و خواستيم 
آنها نيز صراحتاً حق غني سازي اورانيوم براي مصارف صلح آميز 
را بپذيرند و نهايتاً مقرر ش��د مباحث در نشست مسكو دنبال 
ش��ود. وي با اش��اره به مكاتبات و مذاكرات تلفني انجام شده 
گفت: در نشست مسكو قرار است پنج محور بسته پيشنهادي 
جمهوري اس��لامي ايران براي همكاري و پيشنهاد آنها مورد 
بحث ق��رار گيرد و ما بارها به آنها در خصوص دچار نش��دن 
به اشتباهات محاس��باتي هشدار داده ايم. مقامات غربي بعضاً 
گفته اند زمان براي گفت و گو و ديپلماس��ي رو به پايان اس��ت 
و بن��ده نيز گفتم و مجدداً تأكيد مي كن��م زمان براي راهبرد 
فش��ار پايان يافته و آنها اگر مي خواهند گفت و گو كنند، بايد 
براي همكاري باشد. مذاكره كننده ارشد كشورمان در پايان سه 
مؤلفه اقتدار، منطق و ابتكار عمل از سوي جمهوري اسلامي 
اي��ران را حاكم بر گفت و گوهاي نمايندگان ايران با گروه 5+1 
دانس��ت و از پش��تيباني نمايندگان ملت در مجلس شوراي 

اسلامي از تيم مذاكره كننده تشكر كرد.

دكترجليليدرمجلسشوراياسامي:
در مسكو محورهاي پنج گانه بسته پیشنهادي ايران مورد بحث قرار مي گیرد

مبش��ر خس��رو   - سياس��ي  گ��روه 
دوازدهمينجلس�هرسيدگيبهپرونده
اختاسدرشركتبيمهايراندرشعبه
76دادگاهكيف�رياس�تانته�رانبه
رياستقاضيسيامكمديرخراسانيدر
حاليبرگزارشدكهرئيسدادگاهادعاي
»جاب�ر.الف«يكيازمتهم�انراكهدر

جلسهقبليمطرحشدهبود،ردكرد.
، در ابتداي  به گزارش خبرنگار قضايي 
جلس��ه دادگاه قاضي مديرخراس��اني، رئيس 
دادگاه با اش��اره به اظه��ارات »جابر. الف« در 
جلسه قبلي دادگاه مبني بر اين كه به »د.س« 
گفته ش��ده چنانچه نام مقام��ات دولتي را به 
ميان آورد، مستحق تخفيف مجازات و آزادي 
خواهد ش��د، گفت: »دادگاه بر اس��اس قانون 
تصميم خواه��د گرفت. اين قبي��ل اظهارات 
تأثيري در آن نخواهد داشت و چنين مطلبي 
از س��وي دادگاه و دستگاه قضايي نبوده و اين 
ادعاي متهم - جابر. الف - در جلسه رسيدگي 
قبل تكذيب مي ش��ود و اساس��اً آزادي متهم، 
تبديل قرار و ي��ا در صورتي كه وثيقه معرفي 
كند، پذيرش آن با اين دادگاه است ولاغير و با 

هيچ كجاي ديگري نيست.«
بنابر اين گ��زارش، »جابر. ال��ف« يكي از 
متهم��ان پرونده در جلس��ه قب��ل در دفاع از 
خود ادعا كرده بود: »د.س« به بانك ها بدهكار 
ب��ود و مجبور بود اين كاره��ا را انجام دهد. او 
 اس��تاد اخاذي است. سال 85 كجا و سال هاي

88-87 كجا؟
چرا مدام اس��م آقاي »ر« برده مي شود تا 
آبروي او ريخته ش��ود. اي��ن امر به خاطر اين 
است كه به »د.س« ديكته كرده اند اسم آقاي 
»ر« را بب��رد و به او گفته اند اگر اس��م »ر« را 

ببري، آزاد مي شوي.
رشوه70ميليونتوماني

در ادامه جلس��ه »س��يدرضايي« نماينده 
مدعي العموم يادآور شد كه از اصحاب رسانه  
انتظار م��ي رود ك��ه در انتقال اخب��ار جانب 
امانتداري را رعايت كنند. زيرا انتش��ار برخي 
مطالب خ��لاف واق��ع ممكن اس��ت موجب 
تش��ويش اذهان عمومي شود كه اين موضوع 

قابل پيگرد خواهد بود.
وي با اش��اره به كيفرخواست »ع.ج« يكي 
از معاونان شعبه مركزي بانك ملي گفت: اين 
فرد متهم به دريافت رشوه به مبلغ 70 ميليون 
تومان از »د.س« است كه بر اساس مستندات 
موجود اين اتهام محرز است و از باب تكميل 
مج��ازات درخواس��ت اعمال م��اده 19 قانون 

مجازات براي متهم مستدعي است.
قاضي دادگاه خطاب ب��ه متهم گفت: آيا 

اتهامتان را قبول داريد؟
متهم با رد اتهامات گفت:  در طول فعاليتم 
هي��چ گاه وجه��ي را نه تنها بابت رش��وه بلكه 
عيدي از سوي »د.س« يا نماينده وي دريافت 

نكرده ام.
مته��م افزود: با توجه ب��ه اين كه اتاق من 
نزديك درب مركزي بود امور ديگران نيز زير 
نظر من انجام مي ش��د. دليلي وجود ندارد كه 
من ب��راي اين فرد كار كن��م. وي مانند بقيه 

مش��تري بانك بود اما حس��اب فعالي داشت. 
حضور وي در ش��عبه شايد 5-4 دفعه بيشتر 
نبوده باش��د و مدت آن ني��ز 6-5 دقيقه بود 
من چطور مي توانس��تم ظ��رف 6-5 دقيقه با 
»د.س« ارتباط برقرار كنم، به طوري كه بعدها 
در دفترش رفت و آمد داشته باشم. من حتي 

نمي دانم دفتر وي كجاست.
متهم تصريح كرد: گردش مالي س��ال 86 
»د.س« 900 ميليارد بود و به علت حس��اب 
فعال و در جهت مش��تري مداري سعي ما بر 
اي��ن بود كه اقدام��ات وي در بانك به راحتي 
انجام ش��ود. من اكنون مانده ام كه چطور اين 
مسئله اتفاق افتاده اس��ت. من خواهشم اين 
است كه بگوييد من چه كاري براي وي انجام 

دادم كه به من 70 ميليون رشوه بدهد.
متهم در ش��رايطي كه بسيار منقلب شده 
ب��ود با صداي بلند گفت: رئي��س دادگاه! اين 
تهمت بسيار سنگين اس��ت. دخترم دانشجو 
اس��ت و اكنون افسردگي گرفته است. آيا من 
32 سال كار كردم تا الگويي براي رشوه گرفتن 
شوم. من در ارزيابي، مصوبه، معاملات و ساير 

امور بانكي دخالتي نداش��تم تا براي »د.س« 
اموري را انجام دهم. از كارمندان بانك س��ؤال 
كنيد اگر من در طول 32 سال فعاليت به جز 
قرآن كريم و ديوان حافظ چيز ديگري دريافت 
كرده باشم هر كاري كه بگوييد انجام مي دهم. 
س��پس وكيل متهم و نماينده دادس��تان در 

جايگاه حاضر شده و سخناني گفتند.
در ادام��ه اي��ن جلس��ه از دادگاه، قاضي 
مديرخراس��اني از »د.س« خواس��ت ك��ه در 
جايگاه قرار گيرد و از او پرسيد آيا شما وجوهي 
را به »ع.ج« داده ايد يا خير، كه متهم »د.س« 
پاسخ داد: بله، البته من پدركشتگي با »ع.ج« 
ندارم، يك روز ب��ه دفترم در برج ملت مقابل 
پارك ملت آمد و مبلغ 30 ميليون تومان براي 
خري��د خانه ب��ه وي دادم و مبلغ 40 ميليون 
تومان ديگر نيز بابت پاداش و عيدي خودم و 

كارمندانم پرداخت شد.
قاضي پرس��يد: آيا از بان��ك وام گرفتيد. 
»د.س« جواب داد: بله در حد ش��عبه وامي را 

دريافت كردم.
در ادام��ه جلس��ه دادگاه س��يدرضايي - 

نماينده مدعي العموم - كيفرخواس��ت صادره 
عليه »ال��ف.م« � معاون وق��ت برنامه ريزي و 
اداري مالي اس��تانداري تهران � را قرائت كرد 
و گفت: نامبرده به تصرف غير مجاز نسبت به 
30درصد عوارض دريافتي از مهاجران افغان به 
مبلغ 59 ميليارد و 138 ميليون ريال، دريافت 
رش��وه جمعاً به مبل��غ يك ميلي��ارد و 825 
ميليون ريال، اختلاس به ميزان 31ميليارد و 
چهار ميليون ريال از وج��وه دولتي و تصرف 
غير مج��از در وجوه و ام��وال دولتي به مبلغ 
19ميلي��ارد و 363ميليون و 110هزار ريال و 
عضويت در شبكه اختلاس و پولشويي متهم 

است.
اگرتخل�فكردم،چراب�همنتذكر

دادهنشد
س��پس متهم »ال��ف.م« در جاي��گاه قرار 
گرف��ت و ب��ا تأكيد ب��ر اين ك��ه هيچ گونه از 
اتهام��ات را قبول ن��دارد، در خص��وص اتهام 
تصرف غيرمجاز نسبت به 30 درصد عوارض 
دريافت��ي از مهاج��ران افغان گف��ت: عوارض 
دريافتي از وجوهات عمومي كش��ور محسوب 
نمي شود و خارج از ش��مول است و به خزانه 
نيز واريز نمي شود. بخش اعظمي از اين وجوه 
در معاونت هاي اس��تانداري هزينه مي شود و 
مسئوليتي متوجه من نيست. كساني كه اين 
وجوه��ات را هزينه مي كردند بايد پاس��خگو 

باشند.
وي در ادام��ه گف��ت: اس��تاندار وق��ت به 
اينجانب تفويض اختيار كرده كه اين وجوهات 
را هزينه كنم. اگر اين مبلغ تصرف غيرقانوني 
بوده باش��د،  مبالغ قبلي ني��ز غير قانوني بوده 
اس��ت. مته��م در خص��وص اتهام رش��وه نيز 
تصريح كرد: نامبردگاني كه مدعي هستند به 
من رش��وه داده اند نزد من كاري نداشتند كه 
بخواهند مبلغي را به من بدهند. خود آنان در 
اظهاراتشان بيان كردند كه اين وجوهات را به 

استانداري داده اند، نه به من.
»الف.م« در خص��وص اتهام اختلاس نيز 
گفت: پيش از اي��ن پرونده اي به اتهام تصرف 
غيرقانوني در اموال دولتي براي من تش��كيل 
ش��ده بود كه پس از گذراندن روند دادرس��ي 
اكنون در مرحله اجراي حكم است. متأسفانه 
بازپرس به اين موضوع توجه نداش��ته و آن را 
اختلاس تلقي كرده اس��ت. مگر مي شود يك 
اتهام دو بار مورد رس��يدگي و اعمال مجازات 

قرار گيرد؟
وي در خصوص اتهام عضويت در ش��بكه 
اختلاس نيز تصريح ك��رد: مرتكب هيچ گونه 
اختلاسي نشده ام چه برسد به اين كه اقدام به 
تشكيل باند يا شبكه كنم. من با »جابر.الف« 
رابطه اي نداشتم اما تخلفات صورت گرفته را 
به من نس��بت داده و به سازمان بازرسي كل 
كش��ور نيز منعكس كرده اس��ت. م��ن با او و 
مجموعه تحت امر وي ارتباط مالي نداشته ام 
و از اقدامات آنان در اداره بيمه كاملًا بي اطلاع 

هستم. با »ي.د« نيز ارتباط مالي نداشتم.
متهم همچنين با اشاره به اتهام ديگر خود 
مبني بر پولشويي، گفت: اتهام پولشويي جزو 

عجيب ترين عناوين اتهامي من است. 

روزگذشتهودرجريانجلسهدادگاهاختاسدربيمهمطرحشد

قاضی پرونده بیمه، فشار به متهمین را تکذيب کرد

 تبيين ساز و كار اصولگرايان براي انتخابات رياست جمهوري 
از سوي باهنر!

 خبراولاينكهدر حالي كه هنوز از ساز و كار انتخاباتي ابداعي براي وحدت 
جبهه اصولگرايان در انتخابات مجلس نهم، زماني نگذشته، محمدرضا باهنر، مرد لابي 
مجلس در گفت وگو با باشگاه خبرنگاران گفته »تا دو ماه آينده ساز و كار جديدي 
از سوي اصولگرايان براي انتخابات رياست جمهوري تعريف مي شود كه به واسطه 
آن اصولگرايان با اتحاد و وحدت! بيشتري در صحنه حاضر باشند«. البته لابي گر 
اصولگرايان در اين مصاحبه نگفته منظور كدام اصولگرايان هستند، اصولگرايان منتهي 
به رهروان ولايت، اصولگرايان منتهي به جمعيت رهپويان و ايثارگران، يا اصولگرايان 

منتهي به جبهه پايداري و يا شايد هم اصولگرايان منتهي به اصلاح طلبي!

فارس براي تحريفات خود تكذيبيه گرفت!
 خبرديگراينكهسايت خبري فارس با تحريف گزارش چندي پيش روزنامه 
 درباره اختصاص 700 ميليون تومان به هر نماينده در بودجه سال 91، به سراغ 

يك عضو هيأت رئيسه رفته و اين خبر تحريف شده را بشدت تكذيب كرده است!
ماجرا از اين قرار بود که در جريان رسيدگي به بودجه 91 و متعاقب تذكر يكي از 
نمايندگان در صحن علني، روزنامه  موضوع اختصاص 700 ميليون تومان براي 
نمايندگان دوره نهم را منتشر كرد و در شماره بعدي خود نيز جدول مربوط به مصوبه 
كميسيون تلفيق در اين زمينه را منتشر كرد كه بندهاي 44، 45، 47 و 48 آن ادعاي 
روزنامه  در اين زمينه را تأييد مي كرد.  براساس اين جداول و همچنين اظهارات 
محمدجواد ابطحي نماينده پيشين خميني شهر در بودجه سال 91 براي طرح توسعه 
مجل��س 195 ميليارد تومان، به منظور ره��ن و اجاره دفاتر نمايندگان 150 ميليارد 
تومان، براي هزينه اس��كان نمايندگان جديد 43/5 ميليارد تومان و اس��تقرار موقت 
نمايندگان جديد يك ميليارد تومان بودجه عمراني مجلس اختصاص يافت.  مبناي 
خبر روزنامه  س��رجمع اين ارقام بود كه بر تعداد 290 نماينده مجلس تقسيم و 
مشخص می کرد سهم هر نماينده 700 ميليون در نظر گرفته شده است.  اما سايت 
خبري فارس در گزارش ديروز خود نوشت: برخي شايعات درباره ارائه وام 700 ميليوني 
به نمايندگان مجلس جديد مطرح شد كه در همان روزها محمدرضا باهنر اين مطلب 
را تكذيب و روزنامه دولت كه اين شايعه را مطرح كرده بود به شكايت مجلس تهديد 
كرد! فارس همچنين در اين رابطه با حس��ين سبحاني نيا، عضو هيأت رئيسه مجلس 
نيز مصاحبه و تأكيد كرده كه وام 700 ميليوني براي هر نماينده دروغ بود. در همين 
حال در حالي كه رئيس جمهور ارقام ياد شده را بدون لحاظ كردن 195 ميليارد تومان 
طرح توسعه مجلس به تعداد نمايندگان تقسيم و از اختصاص 450 ميليون تومان به 
نماين��دگان در بودجه انتقاد كرده بود، فارس اين نكته را تناقض گويي عنوان كرده و 
با اشاره به نشست نمايندگان مجلس نهم با رئيس جمهور نوشته: »احمدي نژاد در آن 
جلسه همان شايعه روزنامه دولت را البته با ميزان مبلغي كمتر تكرار كرد و گفت كه با 

تقسيم بودجه عمراني مجلس به هر نماينده 450 ميليون مي رسد.« 

فشار به خاطر افشاگري
 شنيديمكهدر حالي كه افشاگري كارشناسان در خصوص جعبه سياه سيلاب 
مترو و سوء مديريت شهرداري در اين زمينه نقش بسزايي در تنوير افكار عمومي داشته، 
خبر رسيده يكي از مديران انقلابي، جوان و صاحب نظر مديريت شهري به دليل همين 
افشاگري ها تحت فشار براي استعفا قرار گرفته است. ظاهراً نفوذ برخي مديران پيوند 
خورده با شهرداري به يكي از ستادهاي تخصصي دولت، عامل اين فشارها بوده است 
ك��ه انتظار مي رود ضمن حمايت از مديران انقلابي در اين حوزه ها با مديران متخلف 
برخورد گردد.  در صورت لزوم اس��ناد اين پيوندهاي نامبارك را منتش��ر خواهد 

كرد.

حداد، گزينه رياست يكي از فراكسيون هاي اصولگرايان!
 باخبرشديمكهپس از آن كه حداد عادل نتوانست در رقابت با لاريجاني 
براي رياست مجلس موفقيتي را كسب كند و كانديداي رياست هيچ كميسيوني 
هم نشد، حجت الاسلام سالك، نماينده مردم اصفهان و از طرفداران رياست حداد 
عادل بر مجلس با بيان اين كه حداد عادل گزينه ما براي رياست فراكسيون اصولگرايان 
است، گفته: چتر اين فراكسيون براي حضور همه اصولگرايان با گرايشات مختلف 
سياسي باز است! هر چند سالك در ادامه افزوده كه اعضاي فراكسيون رهروان ولايت 
)طرفداران لاريجاني( هم مي توانند در اين فراكسيون فراگير اصولگرايي عضو شوند، اما 
بهروز نعمتي يكي از مؤسسان فراكسيون رهروان ولايت، از نمايندگان مجلس دعوت 
كرده در اين فراكسيون به عنوان بزرگترين تشكل اصولگرايي كشور عضو شوند! البته 
اين سخنان نعمتي در حالي است كه وي تأكيد كرده: اين فراكسيون از فراكسيون 

اصولگرايان منشعب نشده و كاملًا مستقل است.

كتاب موسويان يا سند غربي ها!
 خبررسيدهكهحسين موسويان، عضو سابق تيم مذاكره كننده هسته اي 
در دوران رياست جمهوري خاتمي كه از سوي وزارت اطلاعات متهم به جاسوسي 
بوده، اين روزها در خارج از كشور به سر مي برد و كتاب خاطراتي را منتشر كرده كه 
بسيار به مذاق غربي ها در شرايط حساس مذاكرات هسته اي فعلي، خوش آمده است! 
مذاكره كننده ايران در دوران اصلاحات، در كتاب خود مدعي مواردي شده كه گواهي 
بر مخفي كاري ايران در برنامه هاي هسته اي خود مي باشد و اين همان نكته اي است كه 
غربي ها نسبت به انتشار آن علاقه فراواني دارند! در همين ارتباط او دولت كنوني ايران 
را مسئول تصويب چهار قطعنامه عليه جمهوري اسلامي در شوراي امنيت سازمان ملل 
متحد دانسته و افزوده: زياده خواهي دولت آقاي احمدي نژاد مسبب اين چهار قطعنامه 
بوده است! وي در بخش ديگري از كتاب خاطرات خود كه در آن جزئيات اسناد 
محرمانه مذاكرات ايران و غرب از سال 2003 تا 2005 را منتشر كرده، گفته: »من 
اعتقاد دارم آقاي اوباما، رئيس جمهور امريكا مورد احترام است! چرا كه تلاش هايي براي 
ارتباط دوباره ديپلماتيك با ايران در سال 2009 آغاز كرده بود اما آقاي احمدي نژاد 
تمامي اين تلاش ها را نقش بر آب كرد!« چاپ كتاب موسويان و حسن روحاني از 
اعضاي تيم مذاكره كننده هسته اي در دوران خاتمي كه به طور همزمان انجام شده، 
به خوبي نشان مي دهد اين جريان در تلاش است بر روند مثبت طي شده در پرونده 

هسته اي ايران در دوران رياست جمهوري دكتر احمدي نژاد تأثير منفي بگذارد.

از سياه نمايي مطلق تا برآوردن آرزوي دولت اصلاحات!
 دستآخراينكهاسحاق جهانگيري، وزير صنايع دولت اصلاحات كه اين 
روزها، نامش به عنوان كانديداي حزب كارگزاران براي انتخابات رياست جمهوري در 
رسانه ها مطرح است، در مصاحبه با يک روزنامه اصلاح طلب وضعيت اقتصادي كشور 
را به گونه اي تشريح نموده كه جز رنگ  سياه و سرانجام نافرجام، گويي روي دگر ندارد. 
جهانگيري با اشاره به اين موضوع كه درحال حاضر هر كسي به دنبال اين است كه 
سرنوشت خود را از سرنوشت اين دولت جدا كند! گفته: وضعيت اميدواركننده نيست، 
فقر در جامعه امروز بيداد مي كند و اشتغال براي جوانان تبديل به آرزو شده است. 
وي با انتقاد از نحوه انتخاب مديران توسط احمدي نژاد و اينكه وي مديران و حلقه 
ثابت مديريت در دولت هاي قبلي را شكست و افراد بي نام و نشان! را بر مسندهاي 
 مديريت نشانده، خاطرنشان كرده: شعار عدالت مي دهيد. اما نخستين مقوله عدالت 

در انتصاب مديران مشاور است كه بتوانند عدالت را اجرا كنند، اجرا نمي شود!
اي��ن مدير دوران اصلاحات با اس��تفاده از واژه هايي چ��ون دورنماي مثبتي ديده 
نمي شود، اطمينان وجود ندارد، وضعيت اميدواركننده نيست، رمقي براي توليد نيست 
دائماً بر اين نكته تأكيد كرده كه هيچ اتفاق مثبتی در كشور نيفتاده و هيچ تغييري 
در وضعيت معيشت مردم روي نداده است! البته در اين ميان آقاي جهانگيري به اين 
نكته اشاره نكرده است كه اگر دولت آقاي احمدي نژاد هيچ كاري در زمينه اقتصادي 
و بهبود وضعيت زندگي اقش��ار ضعيف جامعه انجام نداده است حداقل آرزوي رئيس  
دولت اصلاحات كه اجراي قانون هدفمندي  يارانه ها بود را از يك آرزوي محال به يك 
واقعيت عملي تبديل كرد، قانوني كه به گواه كارشناس��ان بزرگترين جراحي اقتصاد 

بيمار ايران بود!

توضیح  و اصلاح يك خبر
چندي پيش خبري در سايت باشگاه خبرنگاران از قول سرتيم حفاظت رئيس جمهور 
منتشر شد كه باشگاه بخشي از اين خبر را اصلاح كرده و با توجه به اينكه روزنامه  
نيز خبر ذكر شده را به نقل از باشگاه درج نموده بود، اصلاحيه آن را نيز منتشر مي كند. 
س��رتيم حفاظت رئيس جمهور در پاسخ به اين سؤال که زيباترين خاطره اي كه در سفر 
ديديد چه بود گفته: »تأسيس بيمارستان طالقاني زنجان بود. اسدنژاد تأكيد كرد: زماني 
كه احمدي نژاد رئيس جمهور شد و در دولت خود به ساخت اين بيمارستان تأكيد كرد به 
اطرافيانم گفتم اگر اين بيمارستان در اين دولت ساخته شود مشخص مي گردد كه دولت 
احمدي نژاد اهل كار اس��ت كه خوش��بختانه در دور دوم س��فر استاني رئيس جمهور اين 

بيمارستان ساخته شد و اكنون پذيراي بيماران زيادي براي درمان است.«

نام بردن از برخي مسئولان در دادگاه ها 
شگردي آموزش داده شده است

رئيس قوه قضائيه تمام مس��ئولان، رسانه ها و افراد 
حقيق��ی و حقوقی را به رعايت حرمت و حفظ ش��أن و 
جايگاه دستگاه قضايی فراخواند و گفت:  برخی متهمان 
در جلسات دادگاه های اخير از شگرد جديدی استفاده  
و نام مس��ئولان را اعلام می کنند . آيت الله صادق آملی 
لاريجانی به برگ��زاری دادگاه های بيمه و فس��اد مالی 
اش��اره کرد و با تأكيد بر اينکه قوه قضائيه عزم خود را 
برای مقابله با مفاسد اقتصادی جزم کرده و تابع حرف ها 
و تهمت ها نيس��ت، گفت: در ش��رايطی که رسانه های 
خارج��ی و برخی رس��انه های داخلی و برخ��ی افراد که موقعيت خ��ود را متزلزل 
می ديدند، همواره القا می کردند که قوه قضائيه برخوردی نخواهد کرد، دادگاه فساد 
بانکی و پرونده بيمه با عزم جدی مسئولان قضايی برگزار شد و نفس برگزاری اين 
دادگاه در فضای سم آلود و ناسالم ايجاد شده عليه قوه قضائيه اقتدار دستگاه قضايی 
را ثابت کرد.  وي با تأكيد بر اينکه ش��ايد برگزاری غير علنی جلس��ات دادگاه های 
فس��اد اقتصادی موجب ش��کل گيری شايعه و تشويش اذهان مي ش��د ادامه داد:  با 
برگ��زاری علنی دادگاه ها، عزم و اراده قوه قضائيه و مس��ير معقول، متين و قانونی 
دادگاه بر همگان روشن شد. رئيس قوه قضائيه گفت: هر چند در خود اين دادگاه ها 
برخی متهمان به خيال اينکه می توانند به صرف نام بردن از برخی افراد و مسئولان 
بدون ارائه دلايل و مستندات از خود رفع مسئوليت کنند اما مشخص است که اين 

مسئله نيز نيرنگ و شگردی جديد برای فرار از اتهامات از سوی آنان است.


